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Protokół Nr 2/18 

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej odbytej                    

w dniu 20 lutego 2018 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego                                              

w Zduńskiej Woli, ul. Złotnickiego 25, o godz. 13:00 – 13.30. 

 

Lista obecności członków Komisji jak i zaproszonych gości, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący komisji Pan Dariusz Kubiak witając członków 

Komisji jak i zaproszonych gości, stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.   

4. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli. Analiza stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego w powiecie zduńskowolskim                                                   

w 2017 roku.   

5. Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z realizacji programu zapobiegania 

przestępczości oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli „Bezpieczny 

Powiat Zduńskowolski 2015-2018”, za rok 2017.   

6. Raport Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Łodzi  o stanie 

środowiska w województwie łódzkim.    

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

położonej we wsi Korczew, gm. Zduńska Wola.   

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/90/17                            

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2018–2035– FK.3/18.   

9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/91/17                  

w sprawie uchwalenia  budżetu na rok 2018 – FK.4/18.   

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków 

stanowiących dochody budżetu Powiatu Zduńskowolskiego za pomocą innego 

instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym przechowywany 

jest pieniądz elektroniczny -  FK.5/18.  

11.Sprawy różne. 
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12.Zakończenie posiedzenia Komisji.      

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) przyjęła protokół z ostatniego posiedzenia. 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli. Analiza stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego w powiecie zduńskowolskim                                                   

w 2017 roku.   

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak zapytał o wakaty, jest ich 13, kiedy będą 

uzupełnione.  

 

Jarosław Tokarski Z-ca Komendanta Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli poinformował, że 

wakaty będą systematycznie uzupełniane. Policjanci odchodzą na emeryturę. Prowadzane 

są kampanie w celu zachęcenia potencjalnych kandydatów oraz absolwentów szkół do pracy 

w policji. Do półrocza liczba wakatów powinna się zmniejszyć.  

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak zapytał, jaka ilość absolwentów powiatowych szkół 

policyjnych trafia do komendy w Zduńskiej Woli.  

 

Jarosław Tokarski Z-ca Komendanta Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli poinformował, że 

chętnych jest dużo. Jest jednak procedura kwalifikacyjna, która powoduje, że jedynie 20 % 

chętnych trafia w szeregi policji. 

 

Komisja przyjęła w/w sprawozdanie.  

 

Punkt 5 

Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z realizacji programu zapobiegania 

przestępczości oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli „Bezpieczny Powiat 

Zduńskowolski 2015-2018”, za rok 2017.   

 

Komisja przyjęła w/w sprawozdanie.  

 

Punkt 6 
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Raport Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Łodzi o stanie środowiska w 

województwie łódzkim.  

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak uchwalanie programów i ich realizacja należy do 

zadań własnych gmin, czy gminy takie programy przesyłają do powiatu do wiadomości.  

 

Andrzej Błaszczyński Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Rolnictwa i Leśnictwa 

poinformował, że oprócz utworzenia programu ważna jest jego realizacja.   Uprawnienia do 

kontroli programów gminnych ma wojewódzki inspektorat.  

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak zapytał czy powiat może wystąpić do gmin o 

przesłanie programów.  

 

Wicestarosta Marcin Łabędzki zwrócił się do naczelnika wydziału o wystąpienie na piśmie do 

gmin z prośbą o przesłanie o raportu o stanie środowiska.   

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak poprosił by po uzyskaniu materiałów zostały one 

przekazane członkom komisji i umieszczone w porządku obrad komisji.   

 

Komisja przyjęła w/w raport. 

 

Punkt 7  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

położonej we wsi Korczew, gm. Zduńska Wola.   

 

Jarosław Andrysiak naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Terenami 

Rozwojowymi. Póki co nie ma osób zainteresowanych. Zostanie ogłoszony przetarg w 

okresie wakacyjnym. Są to gleby klasy 3. Czyli nie jest to działka budowlana.  Po zmianie 

ustawy nabywcą gruntów rolnych może zostać ograniczony krąg osób.  

 

Komisja dokonała merytorycznej analizy projektu uchwały.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 

 

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/90/17                            

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 

2018–2035– FK.3/18.   
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Komisja dokonała merytorycznej analizy projektu uchwały.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 

 

Punkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/91/17                                      

w sprawie uchwalenia  budżetu na rok 2018 – FK.4/18.   

 

Komisja dokonała merytorycznej analizy projektu uchwały.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 

 

Punkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących 

dochody budżetu Powiatu Zduńskowolskiego za pomocą innego instrumentu płatniczego,                      

w tym instrumentu płatniczego, na którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny -  

FK.5/18.  

 

Komisja dokonała merytorycznej analizy projektu uchwały.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 

 

Punkt 11 

Sprawy różne. 

 

Wiceprzewodniczący komisji Stanisław Szuster zwrócił się z wnioskiem do Powiatowego 

Zarządu Dróg o podjęcie tematu parkingów w Zduńskiej Woli, szczególnie na ul. Kilińskiego. 

Są tam trudności w parkowaniu pojazdów, pracownicy blokują parking na cały dzień.  Zapytał 

czy jest możliwe wyznaczenie kilku miejsc parkingowych dla interesantów. 

 

Wicestarosta Marcin Łabędzki poinformował, że parking na ul. Kilińskiego to parking dla 

interesantów, jest tu jedynie kwestia wyegzekwowania tego stanu rzeczy. Wcześniej parking 

był płatny ale Rada Miasta wycofała się z pobierania opłat. Problem był zgłaszany 

wielokrotnie. Na ulicy Kilińskiego jest kilka urzędów, stąd parking jest intensywnie 

użytkowany przez interesantów.  
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Punkt 12 

Zakończenie posiedzenia Komisji.  

 

Posiedzenie zamknęła Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak.  

 

                                                                              

                                                                                               Przewodniczący Komisji 

                                                                                                                                                                                               

                                                                                                             Dariusz Kubiak  

 

 

 

 

 

 

Sporządził: 

E. Szymczak 

 

 


